
               
Referat - bestyrelsesmøde i HMS 

Side 1 
 

 

Mødedeltagere Torben Nielsen (TN) 

Mogens Høj (MH) 

Søren Duun (SD) 

Kia Witthøfft (KW) 

Uffe Madsen (UM) 

 

Fraværende Thomas Bakke Jacobsen (TBJ) 

 

Sted Hotel Scandic, Odense 

 

Tidspunkt Tirsdag den 11. juni 2024 kl. 17.30 - 21.30 

 

1. Godkendelse af referat Referat fra bestyrelsesmødet den 20. marts 2024 blev godkendt 

uden bemærkninger. 

 

2. Klubforhold Opfølgning på strategimøde den 16. april 2024 

Bestyrelsen var samlet for at drøfte fremtiden for den historiske 

motorsport, dels i banesporten og dels Hill Climb. 

En række fokusområder blev drøftet og det blev besluttet at 

udvide gruppen med relevante personer, som samles til et møde 

efter sommerferien. 

 

Medlemstal og licenser 

UM oplyste, at antal medlemmer ligger på niveau med sidste år, 

og at der er lidt stigning i antal licenser. 

 

Tøj til klubledere og officials 

TN har knyttet nogle kontakter til leverandører, som der arbejds 

videre med. 

 

Official.dk 

Samarbejdet med ASKH om tilmeldingsplatformen 

www.official.dk blev drøftet, og der er ønske om forbedringer. 

TN tager kontakt til ASKH om det fremtidige samarbejde. 

 

3. Banesportsgruppen KW orienterede om afholdt racerskole på Sturup med 18 

deltagere, og træningsdag på FDM Sjællandsringen. 

 

Banesportsgruppen har også afviklet forårsløb på Ring 

Knutstorp, hvor der ikke var det ønskede antal deltagere. 

Spørgsmålet om et fremtidigt forårsløb i Sverige drøftes i 

gruppen. 

 
 

4. Hill Climb Gruppen UM orienterede fra Hill Climb gruppen, herunder  

• Kursusdag i Kolding, hvor 14 nye kørere fik licens 

• Afvikling af Lindum Skov Hill Climb 

• ASKHs afvikling af Ryegaard Hill Climb 

• Afvikling af Sjællands Hill Climb 
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Inden sommerferien afvikles desuden Lind Hill Climb lørdag 

den 15. juni. 

 
 

5. Info til medlemmer UM oplyste, at der for nyligt er udsendt nyhedsbrev nr. 2-2024. 

 

HMS Facebook gruppen har løbende tilgang af nye 

medlemmer, og at vi nu har passeret 3.300 følgere. 

 

UM efterlyste informationer til publikum, som der er afsat 

plads til på hjemmesiden. Han vil tage kontakt til webmaster 

om det. 

 
 

6. Økonomi UM oplyste, at vi totalt for klubben følger budgettet. 

Banesporten ligger som følge af det utilfredsstillende 

deltagerantal på Knutstorp under budgettet, men Hill Climb har 

større overskud end forventet. 

 
 

7. DASU / HU / BU / RU SD oplyste, at HU er til stede ved alle baneløb, hvor der 

deltager YT eller historiske klasser, og at der ved løbene er en 

kontakt til de løbets teknisk delegerede. 

 

UM oplyste, at BU-Asfalt har påbegyndt drøftelse af næste års 

mesterskabet. I den anledning afholdes der et møde med HU 

efter sommerferien. 

 
 

8. Arrangementer Forslag om afholdelse af et klubmøde hos Sommers Bilmuseum i 

efteråret blev drøftet, og det tages op på næste bestyrelsesmøde. 

 

9. Eventuelt Der var ikke drøftelser under dette punkt på dagsordenen. 

 

10. Næste møde Næste møde er planlagt til tirsdag den 27. august 2024 på teams. 

 

 

For referater 

Uffe Madsen 


